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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:728 Lantmäteriet som hinder för bostadsbyggande

Vid mina besök i kommuner inom Jönköpings län då vi diskuterat 
förutsättningarna för bostadsbyggande har en fråga varit återkommande. Flera 
av de tjänstemän och förtroendevalda som jag talat med framhåller att 
Lantmäteriets långa handläggningstider är ett stort hinder för bostadsbyggande i 
våra kommuner.

Jag vill därför fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att Lantmäterimyndigheten ska bli en 
tillgång och inte ett hinder för kommunernas viktiga ansvar för 
bostadsförsörjningen? 

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-07
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00


